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��������������������������������  Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat Képvisel�-testületének 2006. május 29-én 
megtartott munkaterv szerinti ülésér�l. 
 
 
��������������������������������������������������������A polgármester, a jegyz�, a települési képvisel�k a mellékelt jelenléti ív szerint, 
illetve a meghívott vendégek. 
 
Benkó István polgármester: Köszönti a képvisel�-testület megjelent tagjait, köszönti Kelemen 
József r.alezredest, a Monori Rend�rkapitányság vezet�jét,  Bihari János r. alezredest, a helyi 
rend�r�rs parancsnokát, és minden kedves meghívott vendéget. A határozatképesség megállapítása 
után az ülést megnyitotta. Az ülésre meghívást kapott a RoBa Millenium Kft. Ügyvezet� Igazgatója 
is, aki jelezte késését. Tájékoztatja a jelenlév�ket, hogy az ülésr�l hanganyag készül.  
 
 
Jegyz�könyv hitelesít�nek Zemen József képvisel� urat javasolja felkérni. 
 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal Zemen József települési képvisel�t 
megválasztotta jegyz�könyv hitelesít�nek. 
 
Benkó István polgármester:  Napirend el�tti megtárgyalásra javasolja a lejárt határidej� 
határozatok végrehajtásáról szóló jelentést. Kérdezi, hogy a kiadott jelentéssel kapcsolatban 
észrevétel, kérdés van-e? Továbbá, ha nincs észrevétel, kérdés, egyetért-e a testület a jelentés 
elfogadásával? 
 
A Képvisel�-testület 10 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal elfogadta a jelentést, és az alábbi 
határozatot hozta: 
 

76/2006. (V.29.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete elfogadta a lejárt határidej� 
határozatokról szóló jelentést. 
 
Határid�: 2006. május 29. 
Felel�s: Benkó István polgármester  
 
 
Benkó István polgármester: Javaslatot tesz a meghívóban szerepl� napirendek tárgyalására, illetve 
tájékoztatja a testület tagjait, hogy a kiküldött anyag alapján az egyebek kiegészülnek még Horinka 
László képvisel� úr beadványaival. 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal egyetértett az alábbi napirendi pontok 
tárgyalásával: 
 
NAPIRENDI PONTOK: 
 
1./ Helyi közrend, közbiztonság helyzetér�l beszámoló  
 
 El�adó: Bihari János r. alezredes, �rsparancsnok 
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2./ Településfejlesztési Bizottság beszámolója az Önkormányzat ingatlanjairól 
 és a tervezett fejlesztések megvalósításáról. 
 
 El�adó: Kecser István, a Településfejlesztési Bizottság elnöke 
 
3./ Tájékoztató a megvalósult pályázatokról, újabb lehet�ségekr�l 
 
 El�adó: Benkó István polgármester  
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz� 
 
4./ A Faluszolga Kft. pénzügyi és m�szaki munkájáról beszámoló  
 
 El�adó: Balogh Levente, a Faluszolga Kft. ügyvezet� igazgatója 
   Horinka László, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
 
5./ Egyebek: 
 
 a./ „Aranypajzs” Patika Bt. vételi szándék bejelentése 
 
  El�adó: Benkó István polgármester  
 
 b./ Szvercsek István és neje (Sülysáp, Pet�fi S. u. 18.) ingatlanvásárlási ügye 
 
  El�adó: Benkó István polgármester  
 
 c./ 671 hrsz-ú ingatlan (Szent István Általános Iskola melletti terület) 
  tulajdonjogának rendezési ügye. 
 
  El�adó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 d./  Dr. Kardon László árajánlata 
 
  El�adó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 e./ Falumúzeum tet�felújítására érkezett árajánlatok 
 
  El�adó: Benkó István polgármester  
 
 f./ „Sülysápért” Közalapítvány kuratóriumi tag választása  
 
  El�adó: Faragó György, a Kuratórium elnöke 
 
 g./ Szent István Általános Iskola pályázatának öner� módosítása 
 
  El�adó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 h./ Dobos József úr ajánlata járdaépítésre, valamint gyalogos átkel�hely létesítése  
  a Malom utcánál. 
 
  El�adó: Horinka László települési képvisel�  
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 i./ A Hotel Arborétum Sárvár kérése és ajánlata 
 
  El�adó: Horinka László települési képvisel�  
 
 j./ Javaslat a Kiskókai út forgalmi rendjének megváltoztatására 
 
  El�adó: Horinka László települési képvisel�  
 
 k./ Javaslat a helyi média fejlesztésére 
 
  El�adó: Horinka László települési képvisel�  
 
 l./ Képvisel�i kérdés a Vörösmarty utca és a vasút közötti járdával és 
  közvilágítással kapcsolatban 
 
  El�adó: Horinka László települési képvisel�  
 
 
 
1./ NAPIRENDI PONT: 
Helyi közrend, közbiztonság helyzetér�l beszámoló  
 
Bihari János r. alezredes, �rsparancsnok: Megköszöni a támogatást, amit az Önkormányzat 
biztosít a rend�r�rs számukra, ez jelenleg létkérdés. A rend�r�rsön  folyamatban van 4 sorozatügy, 
ebb�l kett� érinti jelent�sen Sülysáp lakosságát. Van egy csaló, aki azzal az indokkal kért pénzt 
különböz� emberekt�l, hogy az � kislánya súlyos beteg, kórházban van. Ezzel az ürüggyel több 
millió forintot sikerült kicsalnia az emberekt�l. A pénzre játékgépezéshez volt szüksége. A másik 
ügy, hogy a kisebbséghez tartozó személyek felkerestek olyan embereket, akik eladásra szánták 
ingatlanjaikat. Ott azt mondták, hogy �k intézeti neveltek részére vásárolnának ingatlant, kérték az 
embereket, hogy fizessenek 50-60-100 eFt-ot arra, hogy az ingatlan felértékelését el tudják 
végeztetni. Ez sajnos országos jelenség.  
Sajátos dolog a temet� probléma, az elmúlt id�szakban, a választások els� fordulójakor, jelent�s 
mértékben megrongálták a sírokat, kegytárgyakat. Minden éjszaka és nappal is  jár�r�znek a 
temet�ben, de nem találkoznak senkivel, aki látna valamit vagy valakit. Így aztán nem sikerül 
el�bbre lépni az ügyben. Elképzelések vannak, de bizonyítékok még nincsenek.  
 
Benkó István polgármester: Köszöni a tájékoztatót, kérdezi van-e valakinek kérdése, hozzászólása 
a napirendhez? 
 
Hozzászólók: Csanádi Gábor, Kecser István, Lukács István, Horinka László 
 
Kiss Tamás települési képvisel� úr az ülésre megérkezett. 
 
Bihari János r. alezredes, �rsparancsnok: A statisztika nem mutatja, hogy a zártkertekben 
növekedett volna a b�nözés. Az ott lakókat zavarhatja az a tény, hogy több „lecsúszott” ember 
költözik ki  a zártkertekbe, mert ott sokkal olcsóbban jutnak ingatlanhoz. Sajnos az ezekhez az 
emberekhez csapódó slepp nem bizalomkelt�, de ezekkel az emberekkel nem lehet sokat kezdeni. 
Ez a rész már nem is külterület, már bejelentkezési joguk is van. Ezek az emberek többnyire 
megélhetési b�nözést folytatnak. 
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A polgár�rség nagyon jó lenne, ha m�ködne, nem az Önkormányzat hibája, hogy jelenleg nincs. 



Van egy régi polgár�rség, amelyik nem m�ködik, és van egy új, amelyik megalakult, de mégsem 
m�ködik. A rend�r�rssel együttm�ködési megállapodást nem kötöttek.  
Belterületen is mérik a sebességet, de nagyon csekély eredménnyel. Ott nem igazán lépik túl az 
emberek a sebességhatárokat a nagy kátyúk miatt. A Kiskókai úton a teherautó forgalom miatt egy 
esetben történt feljelentés.  
 
Benkó István polgármester:  Jandó Attila nagy lendülettel fogott hozzá a polgár�rség 
megszervezéséhez. Volt is ezzel kapcsolatban egy megbeszélés a Polgármesteri Hivatalban.  
 
Bihari János r. aleezredes, �rsparancsnok: � úgy tudja, hogy az új polgár�rségnek már van 
cégbírósági bejegyzése.  
 
Benkó István polgármester: Elmondja, hogy a Hivatalnak és természetesen neki személyesen is 
napi kapcsolata van a parancsnokkal és az állománnyal is. Véleménye szerint kevés a rend�r ezen  a 
rend�r�rsön. Ez problémát jelent. Sajnos a Polgármesteri Hivatal el�tt összetörték a balkonládákat, 
valamint a buszmegállót is megrongálták. Véleménye szerint ezt a problémát csak közösen, 
összefogva lehet megoldani. A Sápi Templomról még a vörösréz csatornát is lelopták.  
Sülysáp, Úri, Mende az �rs területe, véleménye szerint igen kevés létszámmal.  
 
Kelemen József r. alezredes, kapitányságvezet�: A létszámfejlesztést a rend�rség részére 
biztosított mindenkori költségvetési helyzet szabályozza. Ezek, mint általában mindenhol, nagyon 
sz�kösek és jelent�s mértékben befolyásolják a létszámot. Az is el�fordul, hogy hiába van üres, 
feltölthet� álláshely, nagyon nehéz ezt helyb�l feltölteni. Bizonyos kor után nagyon sokan élnek 
azzal a lehet�séggel, hogy rokkant nyugdíjba helyeztetik magukat. Az utóbbi években kb. az 
állomány fele leszázalékoltatta magát. Addig, amíg tart az orvosi procedura, nem lehet betölteni az 
álláshelyet. A technikai fejlesztésr�l mindig fels�bb szinten történik a döntés. Sajnos az autók 
lecserélésére nincs lehet�ség.  
 
Cseri Péter települési képvisel� az ülésre megérkezett. 
 
Benkó István polgármester: Köszöni a kiegészítést és a válaszokat. Kéri, hogy azért ha lehet�ség 
lesz, gondoljanak a sülysápi �rsre és töltsék fel a létszámot. 
Tájékoztatásul közli, hogy Sülysápon a kátyúzás május 12-én  befejez�dött.  
 
Kéri a Képvisel�-testületet a Sülysápi Rend�r�rs beszámolójának elfogadására. 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

77/2006. (V.29.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a Sülysápi Rend�r�rs 
2005. évi tevékenységér�l szóló beszámolót.  
Megköszönve a Rend�r�rs eddig végzett munkáját a beszámolót Sülysáp Nagyközség 
Önkormányzatának Képvisel�-testülete elfogadja. 
 
Határid�: 2006. május 29. 
Felel�s: Benkó István polgármester  
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Az ülésre megérkeztek a RoBa Millenium Kft. képvisel�i, hogy napirend el�tti tájékoztatást 
adjanak a szennyvíztisztító és csatornam� pályázat jelenlegi állásáról. 



 
Tájékoztató a szennyvíztisztító és csatornam� pályázatról: 
 
Benkó István polgármester: Tisztelettel köszönti Kruppa Mariannt, a RoBa Millenium Kft. 
ügyvezet� igazgatóját, Farkasné dr. Harta Erzsébetet, a Kft. jogászát és Havas Endrét, a projekt 
külföldi intéz�jét. 
 
Kruppa Mariann, a RoBa Millenium Kft. ügyvezet� igazgatója: Elnézést kér a késésért. 
Tájékoztatja a Képvisel�-testületet, hogy nagyon rövid id� múlva elindul a csatornázási támogatás. 
Itt egy állami feladatról van szó, így is indították el a pályázatot. Decemberben jutottak el odáig, 
hogy kiderült,  nincs pénz, ezt �k tudomásul is vették. Viszont egy holland pénzügyi csoport 
felajánlotta segítségét. Ez ugyanolyan támogatásként fut, mint a pályázat ahogy indult volna. Most 
ott tartanak, hogy az Önkormányzat kezdési id�pontja kb. 4-5 hétre tehet�. Ma megérkezett a 
támogató szervezet igazgatója, és piszkozatban hozta azt a szerz�dést, ami a projektcég és a 
támogató között létrejön. A jöv� hét folyamán átküldi az Önkormányzat részére is, azzal a 
szándékkal, hogy tüzetesen nézzék át. �k teljesen jónak találják ezt az anyagot. Az anyag 
megérkezése után az Önkormányzatnak még kb. 2 hét ideje van véleményezésre, és utána elindul a 
projekt finanszírozása. A projektcégen kívül kijelöltek még egy urat, aki az egész megvalósítást 
ellen�rizni fogja. A projektcég és a támogató között létrejöv� szerz�désben benne van az is, hogy 
mi az az eset, amikor nem támogatják tovább a projekt  finanszírozását. Ezekre nagyon oda kell 
majd figyelni. Az els� induláskor 20 %-os támogatásban részesül a projektcég. Ha ezzel elszámol, 
akkor jön a következ�. A teljes összeget finanszírozzák, ami a költségvetésben megállapításra 
került.  
 
Hozzászólók:  Csanádi Gábor, Horinka László,  Kecser István, Cseri Péter 
 
Farkasné dr. Harta Erzsébet jogász: Ez a projekt majdnem úgy m�ködik, mint egy uniós 
támogatás, ami utófinanszírozott. Ezzel szemben ez 20 %-os el�leggel indul. A finanszírozásban 
van egy kicsi módosítás, a követelmény rendszerben nincs. Megtörtént a felülvizsgálat is, tehát joga 
van az Önkormányzatnak a projektcég által megvalósítani a beruházást. Az Önkormányzat nem 
igényelhet vissza ÁFÁ-t, a projektcég viszont igen. Ügyelni kell arra, hogy az elkészült vagyon 
szépen, óvatosan bekerüljön az Önkormányzathoz. Ehhez minden segítséget meg fognak adni.  
 
Kruppa Mariann, a RoBa Millenium Kft. ügyvezet� igazgatója: 1,2 milliárd forint fog ÁFA-
ként visszakerülni, ami nem kevés. Az már biztos, hogy a csatornázás ezen a településen meg fog 
valósulni.  
 
Farkasné dr. Harta Erzsébet jogász:  A szerz�dés tartalmazni fogja, hogy ha nem azt csinálják 
amit a szerz�dés tartalmaz, az egy súlyos szerz�dés-szegésnek számít, mert ha nem a pályázatba 
foglalt terveket valósítják meg, abban az esetben visszafizetési kötelezettség van., és az elkészült 
létesítményt nem lehet üzembehelyezni.  
 
Kruppa Mariann a RoBa Millenium Kft. ügyvezet� igazgatója:  Mindenkinek az az érdeke, 
hogy az elkészített tervek valósuljanak meg. Az is benne van a szerz�désben, hogy az esetleg eltér� 
dolgokról be kell számolni a környezetvédelmi ellen�r szerepét betölt� úrnak  Elképzelhet�, hogy 
lesz olyan a munka során, amit máshogy kell csinálni. Akkor kell készíteni egy módosítási 
jegyz�könyvet, és azt el kell fogadtatni. A csatornam� üzemeltetése az Önkormányzat vagy az 
Önkormányzat által létrehozott viziközm� társulat feladata. A projektcég azért alakult, hogy ezt a 
beruházást megvalósítsa. Utána folyamatosan át fog kerülni a m�ködtet� tulajdonába.  
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Magyarországon majdnem ezer település nincs csatornázva. Uniós követelmény, hogy el�bb-utóbb 
meg kell csinálni  a csatornázást minden településen. Tudomásul kell venni, hogy a pályázati anyag 
nélkül egy fillért sem tudtak volna hozni az Önkormányzatnak. 



  
Havas Endre, a projekt külföldi intéz�je: Nem szabad félreérteni a humanitárius jelz�t. Itt arról 
van szó, hogy Önöket támogatják. Bizonyos pénzügyi man�verek révén bizonyos profitra tesz szert 
ez a pénzügyi csoport. Magyarországon igen sok település van, amelyeknek nem tudja a Kormány 
megfinanszírozni a csatornázást. A Miniszter Úr nem adott engedélyt arra sem, hogy a pénzügyi 
csoport nevét elmondjuk. A Kormány ezt a vonalat nagyon sokszorosan leellen�rizte. Olyan jelleg� 
pénzügyi finanszírozásból származik a pénz, ami az egész világban nem publikus. 
 
Farkasné dr. Harta Erzsébet jogász:8 éve vannak ezzel a szervezettel kapcsolatban. Jelenleg 
nagyon el�rehaladott tárgyalások folynak. Majd az üzemeltetésen valóban érdemes lesz 
elgondolkodni. Ha befejez�dik a garancia, akkor a projektcég a tevékenységét befejezi. Tény, hogy 
a pályázat elkészült, jelent�s része már fordításra is került. Nemcsak a pályázat megírására 
szerz�dtek, hanem arra is, hogy a legjobb tudásuk szerint eljárjanak ebben a pályázatban.  
 
Kruppa Mariann, a RoBa  Millenium Kft. ügyvezet� igazgatója:Összesen 8 településcsoport 
szerepel a támogatottak között.. Itt semmit nem kell visszafizetni, ezt a pénzt odaadják humanitárius 
támogatásként. 2-3 hét múlva remélhet�leg az Önkormányzat számlájára kerül a pénz. 
 
Benkó István polgármester:  Megköszöni a RoBa Millenium Kft. képvisel�inek, hogy részt vettek 
a testületi ülésen, és tájékoztatták a képvisel�ket a projekt jelenlegi állásáról.  
 
 
2./ NAPIRENDI PONT: 
Településfejlesztési Bizottság beszámolója az Önkormányzat ingatlanjairól és a tervezett 
fejlesztések megvalósulásáról 
 
Kecser István: Még a Pénzügyi Bizottsággal közösen nem dolgozták ki az anyagot. Szó volt arról 
is, hogy ki kell választani egy olyan ingatlantömböt, ami megéri, hogy még ez a testület 
foglalkozzon vele, mint pld. a Grósz-tanya is.  
A költségvetésben tervezett felújítások közül a Mátyás király úti óvoda az, ami meg is valósult. 
 
Benkó István polgármester : Ezt a napirendet le is lehet zárni, nincs itt mir�l szavazni. 
 
 
Csanádi Gábor: Az egyebek d./ pontjában kerülne megtárgyalásra Dr. Kardon László árajánlata. 
Kéri, mivel az ügyvéd urak eljöttek a testületi ülésre, ezért legyen el�revéve a napirend tárgyalása. 
 
 
5/d. NAPIRENDI PONT: 
Dr. Kardon László árajánlata 
 
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�: A testületi tagok megkapták az el�terjesztéssel együtt azt az 
emailt, amit dr. Kardon László küldött a Hivatal részére. A Képvisel�-testület már az elmúlt ülését 
is tárgyalta az ezt megel�z� anyagot. Akkor a Testület 120 eFt + ÁFA árat fogadott el, az Ügyvéd 
Úr erre írta a mostani ajánlatot. 
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Benkó István polgármester:  Bemutatja dr. Kardon László és dr. Rehák Attila ügyvéd urakat a 
Képvisel�-testületnek. Kérdezi, hogy van-e az árajánlattal kapcsolatban kiegészítés? 
 



Dr. Kardon László : Ketten látnák el a feladatot � és dr. Rehák Attila. � inkább gazdasági 
büntet�ügyekkel foglalkozik. Az egyéb peres eljárások külön díjazásért történnének. A 
közbeszerzéseknek is megvan a maga külön díja. A díjat a következ� képvisel�-testület felállásáig 
tartják, de egy éves szerz�dést szeretnének kötni az Önkormányzatta.. Természetesen az 
Önkormányzat igényeit és véleményét szeretnénk jogi úton érvényesíteni, de természetesen Önök 
döntenek.  
 
Dr. Rehák Attila: � inkább a polgári jogi, közigazgatási, munkaügyi részével foglalkozik az 
Önkormányzat dolgainak. Együttm�ködve át tudnák fogni azt a kört, ami az Önkormányzat részér�l 
egy elvárás.  
 
Hozzászólók:  Cseri Péter, Lukács István, Kiss Tamás 
 
Benkó István polgármester: Nagyon szimpatikusak az ügyvéd urakat, de az összeget egy kicsit 
soknak tartja.  
 
A Képvisel�-testület 1 nem és  8  igen szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

78/2006. (V.29.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta Dr. Kardon László újabb 
árajánlatát, melynek alapján a Testület egyetért azzal, hogy az Ügyvédi Iroda az Önkormányzat jogi 
képviseletének ellátására szerz�dést kössön egy éves id�tartamra, 2006. október 30. napjáig 
160.000.- Ft + ÁFA/hó megbízási díjért, mely magába foglalja havonta egyszer a rendes testületi 
üléseken való részvételt is. 
 
Felkérik a Jegyz� Asszonyt, hogy az Ügyvédi Irodát a döntésr�l értesítse, illetve a megbízási 
szerz�dést kösse meg. 
 
Határid�: 2006. június 15. 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz� 
 
 
3./ NAPIRENDI PONT: 
Tájékoztató a megvalósult pályázatokról, újabb lehet�ségekr�l 
 
 
Benkó István polgármester: Volt olyan pályázat, amit elnyert az Önkormányzat, és volt sajnos 
olyan is, ami elutasításra került. Tájékoztatásul elmondja, hogy hamarosan meg fog jelenni egy 
olyan pályázat, ami a mez�gazdasági utakkal lesz kapcsolatos. Kérdezi, hogy van-e valakinek a 
napirenddel kapcsolatban kérdése, hozzászólása? 
 
Hozzászóló:  Lányi György 
 
Benkó István polgármester: A Dózsa Gy. út 107. szám alatti óvoda pincéjének felújításával  

8 
 
kapcsolatban beadásra került a pályázat, ami továbbításra került a BM központjába. Ha nem sikerül 
elnyerni a pályázatot, akkor is meg kell oldani e feladatot az Önkormányzatnak. 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 
 



79/2006. (V.29.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a megvalósult 
pályázatokról szóló tájékoztatót, és azt elfogadta. 
 
Határid�: 2006. május 29. 
Felel�s: Benkó István polgármester  
 
 
4./ NAPIRENDI PONT: 
A Faluszolga Kft. pénzügyi és m�szaki munkájáról beszámoló 
 
Balogh Levente, a Faluszolga Kft. ügyvezet� igazgatója:Tisztelettel köszönti a Képvisel�-testület 
tagjait, a Polgármester Urat és a meghívott vendégeket.  
A Pénzügyi Bizottság ülésén felmerült kérdésekre a választ most írásban kiosztotta a testületi tagok 
részére. A mai ülésre eljött Ignácz Pál  könyvvizsgáló úr is. Kéri, hogy az esetlegesen felmerült 
kérdéseket tegyék fel a Könyvvizsgáló Úrnak.  
 
Benkó István polgármester: Kérdéseket nem akar feltenni, hiszen a Faluszolga Kft. Ügyvezet� 
Igazgatójától még a tavalyi kérdéseire sem kapott választ. Le van írva, hogy kb. 600 eFt értékben 
vásároltak, de nem tudni, hogy mit. Ezt tételesen jó lenne látni. Benzin-hozzájárulásként 407 eFt 
szerepel, ha kap gépkocsiátalányt, akkor ennek a személyi jelleg� költségeknél van a helye. Soknak 
tartja a 662 eFt telefonköltséget. Szerepel a beszámolóban egy olyan kitétel, hogy eredménytartalék, 
de nem látni a 2003. évit. Sajnos ez kimaradt, esetleg emiatt borulhat az egész mérleg? Mit 
tartalmaznak a különféle egyéb ráfordítások? Egyéb árbevételnél szerepel 12..069.406.- Ft, ez mit 
tartalmaz tételesen? 
Kérdezi, hogy kérdése, észrevétele van-e valakinek a napirenddel kapcsolatban ? 
 
Hozzászólók: Kiss Tamás, Kecser István, Cseri Péter, Horinka László 
 
Ignácz Pál könyvvizsgáló: Tisztelettel köszönti a képvisel�-testület megjelent tagjait. Ugyanolyan 
rövid könyvvizsgálói jelentés készült, mint a tavalyi évben. Mindent rendben talált. Véleménye 
szerint a Kft. a falu kiszolgálásáért van. Nem azért lett létrehozva, hogy külön munkákat vállaljon, 
hanem, hogy  az itteni munkákat jól ellássák. A bevételek, a számok azt mutatják, hogy jól m�ködik 
a Kft. A Kft-nek még községfejlesztési hozzájárulást is igen komoly összeget kell megfizetnie. 
Ennek a gazdálkodása áttekinthet�. El�ször jelent meg a nyilvántartásban, hogy küls� 
megrendelésre is végeztek munkát. Mint könyvvizsgáló állítja, hogy egy év alatt is nagyon nagy 
fejl�dés mutatkozik a Kft-nél. Természetesen a testületnek kell eldönteni, hogy fenntartja-e a Kft-t 
vagy sem. A VÍZM�-nek nemcsak bevétele, hanem költsége is van.  
 
Benkó István polgármester:  Kérdezi, hogy a vízdíjjal kapcsolatban mennyi kintlév�sége van a 
Kft-nek. Kérdezi továbbá, hogy az eredménytartalékból miért maradt ki a 2003. év. 
 
Ignácz Pál könyvvizsgáló: A Polgármester Úr kérdésére válaszolja, hogy utána fog nézni a 
vízdíjjal kapcsolatos kintlév�ségeknek. 
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A korábbi évekb�l elhatárolt veszteségeket vinni kell, ami 20 mFt. A nyereség után nem kell adót 
fizetni, ez így egy kis tartalékot is képez. Az, hogy kimaradt az eredménytartalékból a 2003. év még 
nem borítja fel az egész mérleget. A számokban viszont szerepel.  
 
Balogh Levente, a Faluszolga Kft. ügyvezet� igazgatója: Jelen pillanatban a Kft. létszáma 
lecsökkent azokra a dolgozókra, akik a Kft. alkalmazottai. Jelenleg 13 f� a létszáma a Kft-nek.  

 



Cseri Péter: Kéri, hogy a Kft. készítsen egy költségelemzést kizárólag a VÍZM�-vel kapcsolatban, 
nem kifelejtve a régebbi terheléseket sem.  
 
Szücsi Csaba települési képvisel� az ülésr�l távozott. 
 
Benkó István: Felkéri a Faluszolga Kft. Ügyvezet� Igazgatóját, hogy  a felvet�dött képvisel�i 
javaslatok alapján készítsen részletes elemzést a VÍZM�-r�l (árbevétel, kiadás, kintlév�ség). El kell 
készíteni az átalánydíjas szerz�dés tervezetét. is.  
 
A Képvisel�-testület 9 igen, 1 nem és 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 

80/2006. (V.29.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a Faluszolga Kft. 
pénzügyi és m�szaki munkájáról szóló beszámolót, és azt elfogadta. 
 
Határid�: 2006. május 29. 
Felel�s: Balogh Levente, a Faluszolga Kft. ügyvezet� igazgatója  
 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 

81/2006. (V.29.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a Faluszolga Kft. 
pénzügyi és m�szaki munkájáról szóló beszámolót. 
Felkérik a Kft. Ügyvezet� Igazgatóját, hogy készítsen szerz�dés tervezetet egységárakkal és pontos 
mennyiségekkel az átalánydíjas szerz�désekre vonatkozóan. 
 
Határid� 2006. június 19. 
Felel�s: Balogh Levente, a Faluszolga Kft. ügyvezet� igazgatója 
 
A Képvisel�-testület 9 igen, 1 nem és 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

82/2006. (V.29.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a Faluszolga Kft. 
pénzügyi és m�szaki munkájáról szóló beszámolót. 
Felkérik a Faluszolga Kft. Ügyvezet� Igazgatóját, hogy készítsen költségelemzést a VÍZM� 
üzemeltetésére vonatkozóan. 
 
Határid�: 2006. június 19. 
Felel�s: Balogh Levente, a Faluszolga Kft. ügyvezet� igazgatója 
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5/a. NAPIRENDI PONT: 
„Aranypajzs” Patika Bt. vételi szándék bejelentése 
 
 
Benkó István polgármester: A kiküldött anyagot a Pénzügyi és a Településfejlesztési Bizottság is 
tárgyalta. Véleményem szerint nem feltétlenül kellene eladni az ingatlant. A felértékelése 
folyamatban van. Erre az épületre nagyon ráférne egy küls� tatarozás is. 



Kérdezi, hogy a napirenddel kapcsolatban van-e valakinek kérdése, hozzászólása? 
 
Hozzászólók: Horinka László, Kecser István, Csanádi Gábor és Lukács István 
 
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�:  Véleménye szerint van arra lehet�ség a bérleti szerz�dés alapján, 
hogy a lakásfelújítást un. lakbér letudással lelakják. Ehhez kellene egy pontos költségvetés.  
 
Benkó István polgármester: Beszélni kell a bérl�vel, és meg kell tudni, hogy egyáltalán érdekli-e 
az a lehet�ség, hogy lelakja a lakásfelújításra költött összeget.  
 
Lukács István: Véleménye szerint gondolni kellene arra is, hogy ha eladásra kerül az ingatlan, 
akkor az árából feltétlenül egy másik ingatlant kellene vásárolni.  
 
A Képvisel�-testület  egyhangú  szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 

83/2006. (V.29.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta az „Aranypajzs” Patika 
Ügyvezet� Gyógyszerészének bejelentését, miszerint a Betéti Társaság meg kívánja vásárolni az 
Önkormányzat tulajdonát képez� Sülysáp, Szent István tér 12. szám alatti ingatlant, mely 
gyógyszertár és szolgálati lakás egy épületben. 
 
A Képvisel�-testület úgy döntött, hogy Akantisz Marcell értékbecslése után újból tárgyalja a 
napirendet. 
 
Határid�: 2006. június 26. 
Felel�s: Benkó István polgármester  
 
A Képvisel�-testület 2 igen, 4 nem, 3 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 

84/2006. (V.29.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta az „Aranypajzs” Patika 
Ügyvezet� Gyógyszerészének bejelentését, miszerint a Betéti Társaság meg kívánja vásárolni az 
Önkormányzat tulajdonát képez� Sülysáp, Szent István tér 12. szám alatti ingatlant, mely 
gyógyszertár és szolgálati lakás egy épületben. 
 
A Képvisel�-testület úgy döntött, hogy Akantisz Marcell értékbecslése alapján az ingatlant eladásra 
felajánlja az „Aranypajzs” Patika Bt. részére. 
 
Határid�: 2006. június 30. 
Felel�s: Benkó István polgármester  
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A Képvisel�-testület  egyhangú  szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

85/2006. (V.29.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta az „Aranypajzs” Patika 
Ügyvezet� Gyógyszerészének bejelentését, miszerint a Betéti Társaság meg kívánja vásárolni az 
Önkormányzat tulajdonát képez� Sülysáp, Szent István tér 12. szám alatti ingatlant, mely 



gyógyszertár és szolgálati lakás egy épületben. 
 
A Képvisel�-testület úgy döntött, hogy Akantisz Marcell értékbecslése alapján az ingatlant eladásra 
felajánlja az „Aranypajzs” Patika Bt. részére. 
 
Amennyiben az ingatlan eladása megtörténik, úgy az abból befolyt összeget szintén ingatlan 
vásárlására fordítják, az eladástól számított 6 hónapon belül. 
 
Határid�: 2006. december 30. 
Felel�s: Benkó István polgármester  
 
 
 
5/b. NAPIRENDI PONT: 
Szvercsek István és neje (Pet�fi u. 18.)  ingatlanvásárlási ügye 
 
Farkas Ferenc települési képvisel� az ülésre megérkezett. 
 
A Képvisel�-testület  8 igen, 1 nem szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 

 
86/2006. (V.29.) sz. önkormányzati határozat: 

 
Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat Képvisel�-testülete 76/2001. (VIII.27.) sz. önkormányzati 
határozatával döntött arról, hogy Szvercsek István és neje Sülysáp, Pet�fi u. 18. szám alatti lakosok 
részére értékesíti a Sülysáp, Pet�fi S. u. 18. szám alatti ingatlan ½-ed részét, mely önkormányzati 
tulajdonban van. Az ingatlan vételára 1.524.000.- Ft, azaz Egymillió-ötszázhuszonnégyezer 00/100 
forint.  
A vételár kiegyenlítése a szerz�dés aláírásával egyid�ben a Polgármesteri Hivatal pénztárába 
történ� készpénzfizetéssel történik. 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete felkéri a Polgármestert a szerz�dés 
aláírására. 
 
Határid�: 2006. június 1. 
Felel�s: Benkó István polgármester  
 
5/c. NAPIRENDI PONT: 
671 hrsz-ú ingatlan (Szent István Általános Iskola melletti terület) 
tulajdonjogának rendezési ügye. 
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Benkó István polgármester: Meg kell szerezni ezt a területet. A bizottságok tárgyalták a kiküldött 
anyagot. Kérdezi, hogy van-e a napirenddel kapcsolatban valakinek kérdése, hozzászólása? 
 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 

87/2006. (V.29.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat Képvisel�-testülete kötelez� önkormányzati feladatának 



ellátása céljára kéri a kincstári vagyonkörbe tartozó 671 hrsz-ú ingatlan ingyenes helyi 
önkormányzati tulajdonba adását. 
 
Felkérik a Jegyz�t, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
Határid�: 2006. június 15. 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 
 
5/e. NAPIRENDI PONT: 
Falumúzeum tet�felújítására érkezett árajánlatok 
 
Kecser István, a Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési és a Pénzügyi 
Bizottság is tárgyalta az anyagot. Mindkét bizottság az L-TERVEZ Kft. árajánlatát tartotta 
kedvez�nek. 
 
Horinka László, a Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság is támogatta az L-TERVEZ 
Kft. árajánlatát, viszont meg kell jegyezni, hogy az L-TERVEZ Kft. és a HORNEM-KO Kft. 
árajánlata szinte teljesen egyforma.  
 
Hozzászóló: Lányi György 
 
A Képvisel�-testület 8 igen, 2 nem  szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 

88/2006. (V.29.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete márciusi ülésén döntött a 
Falumúzeum tet�szerkezetének felújításáról, melyre árajánlatok bekérését írta el�. 
 
A munkálatok elvégzésére három árajánlat érkezett, melyek közül a Képvisel�-testület az L-
TERVEZ Kft. (Budapest, Pap Károly u. 22/a. VI/3.) árajánlatát, mely  4.748.139.- Ft + ÁFA 
fogadta el. 
 
Felkérik a Polgármestert, hogy az L-TERVEZ Kft-vel a Falumúzeum tet�szerkezetének felújítására 
a szerz�dést írja alá. 
 
Határid�: 2006. június 15. 
Felel�s: Benkó István polgármester 
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5/f. NAPIRENDI PONT: 
„Sülysápért” Közalapítvány kuratóriumi tag választása 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

89/2006. (V.29.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a „Sülysápért” 
Közalapítvány Kuratóriumi Elnökének javaslatát és  Pálinkás Gyula Sülysáp, Kossuth L. u. 99. 



szám alatti lakost kuratóriumi tagnak megválasztja. 
 
Határid�: 2006. június 15. 
Felel�s: Faragó György, a Kuratórium elnöke 
 
 
5/g. NAPIRENDI PONT: 
Szent István Általános Iskola pályázatának öner� módosítása 
 
A Képvisel�-testület  8  igen, 2 nem, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 

 
90/2006. (V.29.) sz. önkormányzati határozat: 

 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a Szent István Általános 
Iskola CÉDE pályázatához az öner� módosítási javaslatot, melyet az alábbiak szerint elfogad: 
 
Összköltség:     38.765 eFt 
Pályázati támogatás összege:         14 mFt 
Öner�:      24.765 eFt 
 
Felkérik a Jegyz� Asszonyt, hogy az öner� módosítással kapcsolatos intézkedéseket tegye meg. 
 
Határid�: 2006. május 29. 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 
5/h. NAPIRENDI PONT: 
Dobos József úr ajánlata járdaépítésre, valamint gyalogos átkel�hely létesítése a Malom 
utcánál. 
 
Horinka László:Még nincs tudomása arról, hogy a járdaépítéshez a tervek elkészültek-e, viszont 
Dobos úr felajánlotta, hogy a munkát megszervezi, elvégzi. Ez véleménye szerint támogatható. 
 
Hozzászólók: Lukács István, Lányi György, Kecser István, Cseri Péter 
 
Benkó István polgármester: Véleménye szerint is valamilyen megoldást kell találni, bár már több 
próbálkozás is volt az ügyben. Az útfelügyelet nem járult hozzá. Nagyon veszélyes az átjárás, 
nagyon sok gyerek is jár ezen a területen. A tervek alapján össze kell hívni egy szakhatósági 
találkozót és egyeztetni kell.  
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Cseri Péter: Ha kit�zésre kerül a szakhatósági bejárás id�pontja kéri, hogy részére küldjenek 
értesítést.  
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

91/2006. (V.29.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta Dobos József ajánlatát, 
és azt elfogadja. Így egyetért azzal, hogy a Gyógyszertárnál lév� vasúti átjárótól a Malom utca 
torkolatáig a Gyógyszertárral szemközti oldalon járda épüljön, melyhez az Önkormányzat a 



szükséges anyagot és a szakmai irányítást biztosítja.  
 
Határid�: 2006. szeptember 30. 
Felel�s: Polgármesteri Hivatal M�szaki Csoportja 
  Balogh Levente a Faluszolga Kft. ügyvezet� igazgatója az anyag kiszállításáért 
 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 

92/2006. (V.29.) sz. önkormányzati határozat: 
 

 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta Horinka László 
képvisel� beadványát, melyben kéri, hogy a Malom utca torkolatánál gyalogos átkel�hely 
létesüljön. 
 
A Képvisel�-testület a gyalogos átkel�hely létesítésével egyetért. 
 
Felkérik  a Polgármesteri Hivatal M�szaki Csoportját, hogy a gyalogos átkel�hely létesítésével 
kapcsolatos szakhatósági egyeztetéseket készítsék el�. 
 
Határid�: el�készítésre 2006. szeptember 30. 
Felel�s: Polgármesteri Hivatal M�szaki Csoport  
 
 
 
5/i. NAPIRENDI PONT:  
A Hotel Arborétum Sárvár kérése és ajánlata 
 
Horinka László: Az újság szerkeszt�je kapott egy email-t a Polgármesteri Hivatalon keresztül, 
melyben a Hotel Arborétum megkereste az Önkormányzatot azzal a szándékkal, hogy a helyi 
lapban hirdetni szeretnének. Véleménye szerint ezzel veszítenivaló nincs, még akár most is lehet rá 
nemleges választ adni. 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 

 
93/2006. (V.29.) sz. önkormányzati határozat: 

 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a Hotel Arborétum  
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Sárvár kérését és ajánlatát, mely szerint a helyi lapban hirdetni szeretnének, illetve a hirdetés 
megjelentetéséért cserébe 2006. december 31-ig kedvezményes kirándulásra vagy üdülésre 
biztosítanak lehet�séget. 
 
A Képvisel�-testület egyetért azzal, hogy a Hotel Arborétum hirdetése a helyi lapban megjelenjen, a 
hirdetésért cserébe viszont kéri, hogy az Újság szerkeszt�sége kapjon lehet�séget kedvezményes 
üdülésre 2006. december 31-ig. 
 
Határid�: 2006. december 31. 
Felel�s: Horinka László települési képvisel�  
 



 
5/j. NAPIRENDI PONT: 
Javaslat a Kiskókai út forgalmi rendjének megváltoztatására 
 
Kiss Tamás: Sajnos a Kóka felé men� forgalom 90 %-a áthalad a Kiskókai úton. 
 
A Képvisel�-testület 8 igen, 2 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 

94/2006. (V.29.) sz. önkormányzati határozat: 
 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta Horinka László 
képvisel� beadványát, melyben kéri a Kiskókai út forgalmi rendjének megváltoztatását. 
 
A Képvisel�-testület egyetért azzal, hogy a Kiskókai úton 30 km/h sebességkorlátozó táblák 
legyenek kihelyezve.  
 
Felkérik a Polgármesteri Hivatal M�szaki Csoportját a táblák kihelyezésével kapcsolatos ügyintézés 
elvégzésére. 
 
Határid�: 2006. június 30. 
Felel�s: Polgármesteri Hivatal M�szaki Csoportja 
  Balogh Levente, a Faluszolga Kft. Ügyvezet� Igazgatója 
 
5/k. NAPIRENDI PONT: 
Javaslat a helyi média fejlesztésére 
 
Benkó István polgármester: Egyetért a javaslattal, de véleménye szerint szükség lenne egy 
szakmai stábra, aki tud is ezzel foglalkozni. 
 
Horinka László: Véleménye szerint az Önkormányzati Híradó az utóbbi id�ben nívósabb lett, mint 
volt, de még most sem tölti be azt a szerepét, ami ennek az újságnak a feladata lenne. Javasolja, 
hogy az Oktatási Bizottság készítsen a Képvisel�-testület felé egy javaslatot az újság fejlesztésével 
kapcsolatban.  
Az el�terjesztés második része az internetre vonatkozik, ami nehezen módosítható, nehezen 
szerkeszthet� Ezt mindenképpen korszer�síteni kellene. Véleménye szerint vagy egy helyi céget, 
vagy egy helyi fiatalt kellene ezzel megbízni. A frissítések nem naprakészek, pld. a  tüd�sz�résr�l 
sem jelent meg semmi. Új honlapot kellene készíteni.  
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Szász Balázs informatikus: Valóban tárhely szempontjából számtalan lehet�ség van.. Vannak még 
további költségek, melyek szintén igen magasak, de ezt a feladatot 40-50 eFt összegért senki nem 
vállalja. A legnagyobb tételt a dinamikus portál teszi ki, de ezt továbbra is meg kell fizetni. A 
honlap folyamatos aktualizálására nem tud elég id�t fordítani.  

 
Benkó István polgármester: Azért valamennyi bevétel is származik a hozzájárulásokból. Tárhely 
szolgáltatót mindenképpen váltani kellene, mert ez nagyon sokba kerül. 
 
Horinka László: Van ebben a községben néhány olyan fiatal, akik értenek a beprogramozáshoz. 
Lehet, hogy havi 10-20 eFt-os díjazásért még a karbantartást is elvállalnák. Közösen kellene keresni 
olyan fiatalt, aki ezt olcsón meg tudná csinálni megbízási szerz�déssel.  
 



Lukács István: Az Önkormányzat honlapja nagyon fontos információszerzési lehet�ség a 
választóknak. Éppen ezért megbízható emberekkel kell csináltatni, szerz�déskötés mellett. A 
honlapnak korszer�nek kell lenni, naprakész hozzáférést biztosítva. Véleménye szerint ez egy 
sokkal strapásabb feladat, mint az újságírás. Véleménye szerint ezt a munkát nem szabad egy 
fiatalra bízni.  
 
Hozzászólók:Kecser István, Cseri Péter 
 
Benkó István polgármester: Véleménye szerint a témát az illetékesekkel meg kell beszélni, meg 
kell próbálni a tarifákat lejjebb vinni. Létre kellene hozni a feladat megoldására egy stábot, hiszen a 
honlap nagyon fontos dolog.  
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

95/2006. (V.29.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a helyi média 
fejlesztésér�l szóló javaslatot, és egyetért azzal, hogy az MCONET Hungary Kft-vel fel kell venni a 
kapcsolatot, a tarifák csökkentése érdekében. 
 
Határid�: 2006. június 30. 
Felel�s: Szász Balázs informatikus 
  Horinka László települési képvisel� 
 
 
5/l NAPIRENDI PONT: 
Képvisel�i kérdés a Vörösmarty utca és a vasút közötti járdával és közvilágítással 
kapcsolatban 
 
 
Benkó István polgármester: Az elmúlt napokban tartottak egy helyszíni szemlét, mindkét 
szomszéd csinált egy-egy nagy kaput, azonkívül viacolor járda is van a területen. Elkészült az L-
Tervez Kft. árajánlata, ami véleménye szerint elfogadható, javasolja a Képvisel�-testületnek is 
elfogadásra.   
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Hozzászóló: Kecser István 
 
A Képvisel�-testület 8 igen, 1 nem szavazati aránnyal az alábbi határozatot fogadta el: 
 

 
96/2006. (V.29.) sz. önkormányzati határozat 

 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta Horinka László 
képvisel�i kérdését a Vörösmarty utca és a vasút közötti járdával és közvilágítással kapcsolatban. 
 
A Képvisel�-testület egyetért azzal, hogy az L-Tervez Kft. árajánlata alapján a gyalogosjárda építési 
munkáit el kell végezni. 
 



Határid�: a szerz�dés aláírására: 2006. június 30. 
  a munka elvégzésére: 2006. augusztus 20. 
Felel�s: szerz�dés aláírására: Benkó István polgármester  
  szerz�dés el�készítésére: .Polgármesteri Hivatal M�szaki Csoportja 
 
 
Benkó István polgármester: Tájékoztatja a Képvisel�-testületet, hogy 71/2006. (IV.24.) 
önkormányzati határozat alapján április 28-án megrendelésre került a Faluszolga Kft-t�l a 
Jakabszállásra vezet� út 200 m hosszon felszórt útalap készítése. A Faluszolga Kft. a munkálatok 
elvégzésére árajánlatot nyújtott be, amely egyösszegben 600.000.- Ft + ÁFA. 
A munka elvégzésére a BMB Szállítási Fuvarozási Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. is adott 
árajánlatot, mely árajánlatot javasolja a Képvisel�-testületnek elfogadásra. 
 
A Képvisel�-testület  8  igen, 2 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

97/2006. (V.29.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete ismételten tárgyalta a Jakabszállásra 
vezet� út rendbetételét, mivel a Faluszolga Kft. a munkálatokat nem tudja elvégezni, ezért a BMB 
Szállítási, Fuvarozási Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. árajánlatát elfogadja. 
 
Felkérik a Polgármestert, hogy az árajánlat alapján a munkálatokat rendelje meg a BMB Szállítási, 
Fuvarozási Kereskedelmi és Szolgáltató Kft-t�l. 
 
Határid�: 2006. június 30. 
Felel�s: Benkó István polgármester  
 
 
Benkó István polgármester: A Magdolna utcában, Farkas Ferenc képvisel� úr háza el�tti részen 
már többször kérte a Faluszolga Kft-t, hogy készítsenek szögárkot a csapadékvíz elvezetésére. Ez a 
mai napig nem történt meg, így árajánlatot kért a BMB Szállítási, Fuvarozási Kereskedelmi és 
Szolgáltató Kft-t�l, melyet most a Képvisel�-testület elé terjeszt, és az javasolja elfogadásra. 
 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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98/2006. (V.29.) sz. önkormányzati határozat: 
 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a Magdolna utcában 
szikkasztó szögárok készítésére beadott árajánlatot. 
 
A Képvisel�-testület elfogadja a BMB Szállítási, Fuvarozási Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. 
árajánlatát. 
 
Felkérik a Polgármestert az árajánlatban foglalt munkálatok megrendelésére. 
 
Határid�: 2006. június 30. 
Felel�s: Benkó István polgármester  
 



 
Benkó István polgármester: A BMB Szállítási, Fuvarozási Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. 
árajánlata alapján elvégezte a Hunyadi utca végén az útalap készítését. Kéri a Képvisel�-testületet, 
hogy utólagosan fogadják el az árajánlatot. 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 

99/2006. (V.29.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a Hunyadi utca végén 4 
m szélességben útalap készítésére beadott árajánlatot, és egyetért azzal, hogy a BMB Szállítási, 
Fuvarozási Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. a munkálatokat elvégezze. 
 
Felkérik a Polgármestert az árajánlatban foglalt munkálatok megrendelésére. 
 
Határid�: 2006. június 30. 
Felel�s: Benkó István polgármester  
 
 
Horinka László, a Pénzügyi Bizottság elnöke:  A Pénzügyi Bizottság ülésén már tárgyalták a 
Mátyás király úti óvoda konyhájának berendezésér�l szóló el�terjesztést, melynek alapján a 
Pénzügyi Bizottság javasolja, hogy 300 eFt összeget az általános tartalékkeret terhére biztosítsanak 
a konyha berendezésére és a csoportszobában lév� két lépcs� cseréjére, illetve rendeljék meg a 
HACCP-t is, hiszen az üzembehelyezés anélkül nem lehetséges, viszont annak költségvonzatáról az 
Intézmény vezet�je gondoskodjon. 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 

100/2006. (V.29.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete egyetért azzal, hogy a Mátyás király 
úti óvoda konyhájának berendezését meg kell rendelni, illetve a két csoportszobában lév� lépcs�t is 
ki kell cserélni, mely munkálatok elvégzésére az általános tartalékkeret terhére 300 eFt, azaz 
Háromszázezer forintot biztosítanak. 
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Felkérik az Óvoda Vezet�jét, hogy az ÁNTSZ által az üzembehelyezéshez szükséges HACCP 
megrendelését az intézmény költségvetésének terhére rendelje meg. 
 
Határid�: 2006. június 15. 
Felel�s : Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz� 
  Bálint Sándorné óvodavezet� 
 
 
Kecser István: Jenei Miklós Kápolna u. 13. szám alatti lakos beadvánnyal kereste meg az 
Önkormányzatot, amit az elmúlt testületi ülésen tárgyaltak is. Akkor az volt a kérés, hogy a 
Településfejlesztési Bizottság Elnöke járja be a területet, és tegyen javaslatot a megoldásra. A 
bejárás megtörtént. Az ajánlatát a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság ülésén megtárgyalták, 
és az alábbi javaslat elfogadását kérik: 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 



 
 

101/2006. (V.29.) sz. önkormányzati határozat: 
 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta Jenei Miklós Sülysáp, 
Kápolna u. 13. szám alatti lakos csapadékvíz-elvezetéssel kapcsolatos beadványát, mely alapján a 
Képvisel�-testület 100 eFt-os támogatást nyújt Jenei Miklós részére, hogy a csapadékvíz-elvezetést 
megoldja. 
 
Határid�: 2006. június 30. 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz� 
 
 
 
 
Egyéb bejelentések: 
 
 
Lányi György: Kérdezi, hogy a BMB Szállítási, Fuvarozási Kereskedelmi és Szolgáltató Kft-t meg 
lehetne-e kérni arra, hogy 2-3 telket az Akácfa utcában gléderezzenek le kb 10-15 cm 
vastagságban? Meg kell oldani, hogy a patakhoz lefolyjon a víz.  
 
Cseri Péter:A GILDEX Kft. úgy t�nik, hogy befejezte a „foltozást”. Kéri, hogy a Polgármesteri 
Hivatal készítsen a következ� testületi ülésre egy anyagot arról, hogy hol végezték el a munkát, ki 
volt a m�szaki ellen�r és 10 frekventált helyen készüljön fénykép is.  
 
Horinka László: A Szent István Általános Iskola el�tt lév� fekv�rend�röket fel kell  újítani. 
Kéri továbbá, hogy a Jegyz� Asszony pontosítsa az intézmények felé a VTS-számot, mivel a 
munkaruház fels�ruházatként kell elszámolni, és ez probléma volt.  
 
Benkó István polgármester: A temet�nek az a része, ahonnan a földet ellopták, nem az 
Önkormányzat tulajdona. Ez a tulajdoni lap alapján került megállapításra. Véleménye szerint el 
kellene birtokolni, hiszen az akié a terület talán nem is tud róla.  
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Tájékoztatja a Testület tagjait, hogy a szeméttelep�rök átkerültek az Önkormányzathoz. Ez nem 
egyszer� dolog, ez felel�sség. Meg kell oldani, hogy ki foglalkozik velük, ki ad nekik munkák, ha 
esetleg betegek, ki helyettesíti �ket  ? 
 
Elmondja, hogy a település útpadkái folyamatosan nincsenek rendben tartva, amit a Faluszolga Kft-
nek folyamatosan el kellene végezni. Err�l gondoskodni kell, mert mérhetetlen károk keletkeznek a 
burkolt útjainkon.  
 
 
A pénzkiadó automatának megérkeztek  a tervei. A M�vel�dési Ház el�terébe lesz beépítve. Ha 
nem lesz kell� forgalma, akkor leszerelésre fog kerülni. 
 
Benkó István polgármester:  Több hozzászólás nem lévén megköszönte az ülésen való részvételt, 
aktivitást, és az ülést berekesztette. 
 
 



 
 
 
Sülysáp, 2006. június 6. 
 
 
 
 
 
       Gulyásné dr. Gál Ilona                            Benkó István 
                          jegyz�                              polgármester  
  
 
 
 
 
Jegyz�könyv-hitelesít�: 
 
 
 
                        Zemen József 
                                         települési képvisel�  
 


